
Borini: Uważam, że sezon nie był całkowicie negatywny
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Dziś w Chieti odbyło się wręczenie nagród „Giuseppe Prisco” dla ludzi,

którzy wyróżnili się w tym sezonie największą lojalnością, boiskową

sprawiedliwością i sportową sympatią. W kategorii piłkarzy, wygrał Fabio

Borini, o czym informowaliśmy kilka tygodni temu. Przy tej okazji,

napastnik Romy udzielił wywiadu w mediach.

 

- Dla mnie był to zdecydowanie sezon wykraczający poza najbardziej optymistyczne

oczekiwania. To prawda, że na poziomie zespołu nie osiągnęliśmy poważnych celów,

jednak uważam, że sezon Romy nie był całkowicie negatywny.

 

O swojej przyszłości mówi:

- Myślę, że zostanę w Romie również ze względu na współwłasność, która jest do

końca przyszłego sezonu. Dla mnie będzie to z pewnością ważne również ze

względu na ciągłość. Poza tym kierownictwo będzie miało całe lato, aby zaplanować

sezon na wysokim poziomie. Enrique? Zespół jest w całości po jego stronie.

 

Przed nami finał Ligi Mistrzów. Serce Boriniego może bić tylko dla jednej z drużyn:

- Będę oczywiście kibicował Chelsea. Mam nadzieję, że moi koledzy są w stanie

osiągnąć wielki rezultat. Jest również Di Matteo i myślę, że wielu Włochów będzie

kibicowało Chelsea w tym jednakże ciężkim finale.
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